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ZAPISNIK 

S 22. Sjednice Upravnog Vijeća Centra za odgoj i obrazovanje Lug, Lug 

Samoborski, održane dana 17. lipnja 2020. g. s početkom u 13:15 sati. 

Nazočni članovi Upravnog vijeća : 

1. Gordan Hanţek 

2. Anka Jurišić-Kvesić 

3. Arijana Lovrenčić-Huzjan 

4. Niko Marušić 

5. Dean Ćebić 

Ostali nazočni : 

1. Katarina Špehar Fiškuš, ravnateljica 
2. Jasna Ripić, zapisničar 
3. Ţeljka Zoretić Mutnjaković – tajnica Sindikata zaposlenih u djelatnosti 

socijalne skrbi Hrvatske 
4. Krešimir Štibohar – predstavnik Sindikata zdravstva, socijalne zaštite i 

mirovinsko-invalidskog osiguranja Hrvatske 
 

Predsjednik Upravnog Vijeća Centra Lug otvara 22. sjednicu i predlaţe proširenje 

Dnevnog reda tj. da se u točku 2 unese – Zahtjev radnika tako da on sada glasi. 

Dnevni red : 

1. Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Upravnog vijeća Centra Lug 

2. Zahtjev radnika 

3. Očitovanje po Rješenju Sluţbe za inspekciju Ministarstva za demografiju, 

obitelj, mlade i socijalne politike 

4. Izvješće ravnatelja o radu od prethodne sjednice 

5. Razno   

 

Otvorena je rasprava. 

Predsjednik UV daje na glasovanje o prijedlogu navedenog Dnevnog reda:  

Daje se na glasovanje: pet (5) glasa za. 

Zaključak: Dnevni red 22. sjednice Upravnog vijeća je jednoglasno usvojen. 

Ad. 1. Verifikacija zapisnika s 21. Sjednice Upravnog vijeća od 05.06.2020. g. 

Na tekst zapisnika s 21. sjednice nitko od članova UV nije imao primjedbi. 

Rasprava je završena. 

Predsjednik UV predlaže ZAKLJUČAK da se zapisnik s 21. sjednice UV usvoji. 
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Daje se na glasovanje: pet (5) glasa za. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

 
Ad. 2. Zahtjev radnika 
 
Riječ preuzima predsjednik Upravnog vijeća, te napominje da je upoznat s situacijom 
u Centru, vezano za zahtjeve radnika te se nada će se pozitivno riješiti. Postoji strah 
od drugog vala COVID-a 19 i samim time promjene koje su već bile nastupile i zbog 
kojih su inicirani zahtjevi radnika.  
Riječ je dana tajnici Sindikata zaposlenih u djelatnosti socijalne skrbi Hrvatske Ţeljki 
Zoretić i razmatra situaciju u Centru Lug i napominje sljedeće; kako je ravnateljica 
upozorena 2018. godine o neisplati prekovremenog rada; kako se pojedinim 
djelatnicima događa da imaju manjak ili višak sati te da je slijedom navedenom bio 
sastanak u Centru Lug s članovima i nečlanovima sindikata, koji su na istom 
sastanku dali svoje nezadovoljstvo s radom Centra, te jedan od problema je bio što 
djelatnici škole nisu dio Stručnog vijeća. Jedan od većih problema je što se u vrijeme 
organiziranja rada tijekom trajanja epidemije bolesti COVID-19 uzrokovane virusom 
SARS-CoV-2 djelatnike raspoređivalo na slobodne dane bez njihove pisane izjave ili 
pristanka. Tajnica imenovanog sindikata naglašava da se zakonski propis moraju 
poštivati bez obzira na situaciju oko epidemije COVID-19.  Nadalje napominje da se 
ne poštuje tjedni odmor, da se tjedni odmor uzima od prekovremenog rada, kako se 
korisnicima Centra posluţuje samo 4 obroka dnevno umjesto propisanih 5 obroka; 
kako se zaključci Upravnog vijeća i Poslovnik o radu Upravnog vijeća nisu objavljeni  
na sluţbenim stranicama Centra i kako su djelatnici koji upute predstavku Upravnom 
vijeću duţni biti saslušani na sjednici; kako voditelji odjela u Centru nemaju 
sklopljene anekse ugovora o radu kojima bi se radnopravni status riješio. 
Predsjednik Upravnog vijeća odgovara kako svi zaključci i zapisnici su objavljeni na 
oglasnoj ploči, ali upućuje da se ubuduće sve navedeno zajedno s Poslovnikom o 
radu Upravnog vijeća objavi na sluţbenim stranicama Centra. Dio koji se odnosi na 
predstavke radnika upoznaje tajnicu sindikata kako su bili pozvani oni koji su se na 
istu i potpisali, one predstavke koje su bile poslane na njegov privatni mail bez 
potpisa ne smatra uredno podnijetim te po njima se nije postupalo. Zanimljivo je što 
se na Skupu radnika koji je organiziran od strane Upravnog vijeća nijedan djelatnik 
nije javio za riječ. Ono što smatra nekorektnim od strane Sluţbe za inspekcijski 
nadzor MDOMSP-a jest što se u Rješenju o inspekcijskom nadzoru naveli kako se 
ponavljaju brojne nepravilnosti utvrđene inspekcijskim nadzorom koje su bile od 19.-
21. rujna 2017. godine i od 26.-27. oţujka 2018. godine, dok se po prvom 
inspekcijom nadzoru postupalo, odnosno nepravilnosti su ispravljene, a po drugom 
inspekcijskom nadzoru rješenje nikad nije dostavljeno te se eventualne nepravilnosti 
nisu ni mogle ispraviti. Navodi koji se odnose na obroke korisnika su već raspravljeni 
na prošloj sjednici. 
Ravnateljica ima riječ i iznosi: djelatnici koji imaju prekovremene rad su predali 
pisane izjave kojima ţele da im se isti prekovremeni rad „pretvori“ u slobodne dane u 
omjeru 1:1,5 sati, ali ono što zna da se prekovremeni rad u Centru Lug nikada nije 
isplaćivao. Nijedan djelatnik nije zakinut u svojim radnim pravima i temeljem zahtjeva 
radnika koji su htjeli plaćeni prekovremeni rad je poslana dokumentacija u 
Ministarstvo demografije, obitelji, mlade i socijalne politike te se još čeka odgovor. 
Što se tiče Stručnog vijeća i razloga što djelatnici škole nisu u vijeću je jer tadašnje 
ministarstvo socijalne politike 2016. godine donijelo odluku po kojem se isti djelatnici 
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isključuju iz Stručnog vijeća iako Zakon o socijalnoj skrbi propisuje drukčije. Na 
sjednici Stručnog vijeća koje je bila 10.06. je donijeta izmjena Poslovnika po kojem 
su djelatnici škole dio Stručnog vijeća. 
Odgovor na navode da se djelatnicima iz prekovremenog rada obračunavao u 
tjednom odmoru daje da postoji mogućnost da su se greške dogodile i da će se iste 
ispraviti ako se one utvrde.  
Konstatira da svi voditelja odjela imaju potpisane anekse ugovora po kojima imaju 
ugovoren koeficijent radnog mjesta i vrijeme trajanja mandata voditeljstva. Manjak ili 
višak sati se jedino moţe pojaviti kod noćnih djelatnika, gdje im se manjak sati piše u 
redovan rad a višak sati im se priznaje kao prekovremeni rad i tu ravnateljica ne vidi 
problem.  
 
Na sjednici se daje riječ predstavniku Sindikata zdravstva, socijalne zaštite i 
mirovinsko-invalidskog osiguranja Hrvatske i iznosi kako je djelatnicima dana izjava 
za korištenje slobodnih dana ostvareni prekovremenim radom te da im je 
predstavljeno da nemaju alternativu u ostvarivanju svojih prava na temelju 
prekovremenog rada. Smatra da je djelatnicima nametnuto potpisivanje istih 
zahtjeva i navodi da je dao prijedlog ravnateljici da se predmetni zahtjev formulira u 
suglasnost.  
Isto tako navodi da se radnicima nije smjelo slati na godišnje odmore u ono razdoblje 
kada su bili predviđeni da budu kod kuće. U to razdoblje su trebali imati prekid rada 
ili rad od kuće, nikako slobodne dane ili godišnji odmor. Također plaća za ista 
razdoblja su bila uređena u skladu s dvotjednom organizacijom rada. Zaključno s 
time traţi da se slobodni dani i godišnji odmori koji su bili donijeti u predmetno 
razdoblje budu vraćeni. Ravnateljica je propustila priliku da se npr. za vrijeme 
zimskih praznika djelatnike šalje na slobodne dane kada je bio veći broj odgajatelja 
na broj korisnika. 
Ravnateljica konstatira da nema ovlasti vraćati godišnje odmore pošto smo mi tijelo 
javne vlasti i financiramo se iz drţavnog proračuna, te iste dane trebaju biti plaćeni iz 
javnih sredstava. Nadalje, predstavnik sindikata zdravstva, socijalne zaštite i 
mirovinsko-invalidskog osiguranja Hrvatske smatra da se broj slobodnih dana mogao 
smanjiti za vrijeme zimskih praznika no ni tada ne bi imala zahtjev radnika jer isti su 
svjesni da  se tada dodaci na plaću povećavaju. U argumentima predstavnika vidi 
nedosljednost u ovlasti ravnatelja u izdavanju odluka o slobodnim danima bez 
zahtjeva radnika.  
Arijana Lovrenčić-Huzjan uzima riječ i napominje da se organizacija rada u Centru 
Lug donosila pravilno i da se godišnji dani ne mogu vraćati i da su se trebali koristiti 
inače bi isti dani ostali neiskorišteni te bi se time stvorili drugi problemi.  
 

Zaključno sa svime navedenim tajnica Sindikata zaposlenih u djelatnosti 
socijalne skrbi Hrvatske traţi da ravnateljica se obrati Ministarstvu demografije, 
obitelji, mlade i socijalne politike s upitom o statusu slobodnih dana radnika koji su 
ostvareni  prekovremenim radom i koji su bili upućeni na korištenje u vrijeme kada 
nisu bili predviđeni za rad, za zahtjevom da se ti isti dane vrate s obzirom da radnici 
nisu htjeli koristiti u zadanom razdoblju.  

Dok predstavnik Sindikata zdravstva, socijalne zaštite i mirovinsko-invalidskog 
osiguranja Hrvatske iznosi isti zahtjev s dodatnim da se potraţuju i povratak dana 
iskorištenog (i plaćenog) godišnjeg odmora iz fonda 2019. godine uz obrazloţenje da 
radnici nisu koristili dane preostalog godišnjeg odmora od prošle godine u vrijeme 
kada su htjeli. 
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Predsjednik UV predlaţe da se pristupi glasovanju. 
 

ZAKLJUČAK 
 

Nakon provedene rasprave Upravno vijeće je suglasno s zahtjevima 
predstavnicima sindikata o statusu slobodnih dana i godišnjeg odmora, 
odnosno da ravnateljica traži pisano mišljene Ministarstva demografije, 
obitelji, mlade i socijalne politike o mogućnosti vraćanja istih dana.  
 
Daje se na glasovanje: pet (5) glasa za. 
Zaključak je jednoglasno usvojen. 
 

ZAKLJUČAK 

 

Nakon provedene rasprave Upravno vijeće daje uputu da se svi dokumenti 

vezano za poslovanje Upravnog vijeća objavljuju na službenim stranicama 

Centra Lug.  

 

Daje se na glasovanje: pet (5) glasa za. 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

 
Ad. 3. Očitovanje po Rješenju Službe za inspekciju Ministarstva za 
demografiju, obitelj, mlade i socijalne politike 
 
     Uz poziv za sjednicu Upravnog vijeća, članovima se slalo i očitovanje po Rješenju 
Sluţbe za inspekciju Ministarstva za demografiju, obitelj, mlade i socijalne politike 
koje je sve navode po rješenju obrazloţilo te koje će isto očitovanje Upravno vijeće 
dostaviti ministarstvu.  
  

Rasprava je završena. 
Predsjednik UV predlaţe da se pristupi glasovanju 
 

 
ZAKLJUČAK 

Nakon provedene rasprave Upravno vijeće dostavlja Očitovanje po Rješenju 
Službe za inspekciju Ministarstva za demografiju, obitelj, mlade i socijalne 
politike od 11. svibnja 2020. godine. 
 
Daje se na glasovanje: pet (5) glasa za. 
Zaključak je jednoglasno usvojen. 
 
Ad. 4. Izvješće ravnatelja o radu od prethodne sjednice 
 
U Centru Lug je na dan pisanja izvješća zaposleno 62 djelatnika, ravnateljica na 
određeno u vrijeme trajanja mandata, broj korisnika Centra Lug je na dan pisanja 
izvješća sljedeći je 89 korisnika; u Odjelu savjetovanja i psihosocijalne rehabilitacije 
mladih sa problemima u ponašanju – 10 korisnika; Odjelu stanovanja i psihosocijalne 
rehabilitacije 30 korisnika; u Odjelu radnih aktivnosti 49 korisnika. 
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Događaji i aktivnosti (kronološki) zabiljeţeni u prethodnom izvještajnom razdoblju: 
 
- ravnateljica na bolovanju od 28.11.2019.-29.5.2020.  
 
- 18. 12. 2019. – odrţan roditeljski sastanak u Odjelu obrazovanja i str. 
osposobljavanja i Boţićni ručak za korisnike i djelatnike 
-  2.000,00 kn od Ministarstva znanosti i obrazovanja dodijeljeno za nabavu lektire za 
učenike 
- obavljena inventura za 2019. godinu 
- u Ministarstvu (MDOMSP) odrţan sastanak predsjednika UV Centra Lug sa 
voditeljicom računovodstva i načelnicom za financije. Dogovorena pomoć pri 
rješavanju računovodstvenih poslova i obveza u COO Lug 
- voditeljica računovodstva koja je bila na određeno vrijeme kao zamjena 
09.01.2020. na njen zahtjev prekinut radni odnos 
- uz prethodnu suglasnost MDOMSP sklopljeni ugovori o djelu. Sve 
računovodstvene obveze obavljene u roku. Predan završni financijski godišnji 
izvještaj, fiskalna odgovornost i plan nabave sve za 2019. godinu kao i tromjesečni 
izvještaj za 2020. godinu 
-  ostali financijski / računovodstveni poslovi se obavljaju i dalje na ugovor o djelu uz 
prethodnu suglasnost  MDOMSP i Min. financija 
- organizirana supervizija za stručne djelatnike i u vrijeme epidemije radnicima 
ponuđena on line podrška. Nije bilo zainteresiranih radnika. 
- postavljena nova potporna greda u prostoru Odjela RA, oličeni zidovi, uređeni  
lakirani parketi. Uz prethodnu suglasnost MDOMSP i Min. financija. Prostor vraćen u 
funkciju. 
- Lyons donacija- 13,917,00 kn. Glumica Mila Elegović - Mila show - prihod od 
ulaznica. Nabavljeni rekviziti i tehnička oprema za zabavu korisnika. 
- 25.000,00 kn i 7.200,00 kn doznačena sredstva Min. znanosti i obrazovanja za 
opremu i sredstva za rad za Odjel Obrazovanja i str. osposobljavanja. stručni 
djelatnici istog Odjela opremljeni prijenosnim računalima 
- prijedlog tuţbe - med. sestra (ozljeda/prijelom ruke od strane korisnika) - nagodba.  
- med. sestra - upozorenje na obveze iz radnog odnosa sa mogućnošću otkaza 
ugovora o radu zbog davanje terapije u uvećanoj dozi od propisane. Otkazan ugovor 
o radu zbog prekida bolovanja odsutnog djelatnika.  
-strukovni učitelj - upozorenje na obveze iz radnog odnosa sa mogućnošću otkaza 
ugovora o radu zbog izostanka neposrednog nadzora nad korisnikom prilikom 
rukovanja opasnom tekućinom (vapno za zaštitu voćaka). nastale opekline 1. - 2. 
stupnja 
- glazbeni terapeut i računovodstveni referent su u mirovini 
- odgođeno ročište - slučaj  - dnevni odmor, razmak između smjena min. 12h 
- dobivena suglasnost za zapošljavanje računovodstvenog referenta i glazbenog 
terapeuta (3.6.2020.) 
- Krunoslav Perković imenovan za povjerljivu osobu za unutarnje prijavljivanje 
nepravilnosti u cCentru Lug sukladno donesenom Pravilniku 
- proveden postupak za isplatu prekovremenog rada za oţujak 2020.- povučen 
zahtjev za isplatu od strane radnika, zahtijevali su pretvaranje prekovremenih sati u 
slobodne dane 
- proveden postupak za isplatu prekovremenog rada za travanj 2020.- sva 
dokumentacija poslana u MDOMSP 
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- za vrijeme trajanja epidemioloških mjera 20 korisnika u Centru Lug, preostali u 
kućanstvima, 1 korisnik u obitelji udomitelja.  
- provedene sve epidemiološke mjere po preporukama HZJZ i MDOMSP, te su svi 
korisnici i djelatnici zdravi ( bez simptoma i sumnje na COVID) 
- radnici podijeljeni u 2 tima u 14 dnevnim turnusima osim referentice- likvidator 
plaća (kao jedine u računovodstvu) i tajnice  
- u vrijeme kada radnici nisu bili predviđeni za rad koristili godišnje odmore iz 2019. 
godine, slobodne dane ostvarene prekovremenim radom, rad od kuće i prekid rada -
najavljena tuţba protiv Centra Lug 
- vrlo dobra opskrbljenost medicinskom i zaštitnom opremom (MDOMSP i Ţupanijski 
stoţer) 
- nabavljena odjeća i obuća za korisnike na smještaju 
- potres, oštećen dvorac. Statičar procijenio da je siguran boravak (zelena 
naljepnica). Potrebni popravci zidova, ličenje( popucali zidovi- "kozmetički zahvat"). 
Šteta prijavljena i dostavljena ponuda izvođača za popravak u MDOMSP. 
 
   

ZAKLJUČAK 
Nakon provedene rasprave Upravno vijeće je informirano o stanju i 
dogaĎanjima u Centru.  
 
Daje se na glasovanje: pet (5) glasa za. 
Zaključak je jednoglasno usvojen 
 
Ad. 5. Razno   
 
Pošto su sve točke obrazloţene, pod točka razno nema preostalih pitanja za 
raspravljanje. 
 

Sjednica UV je završena  u 15:30 sati.  

Lug Samoborski, 17.06.2020. 

  Zapisničar:                    Predsjednik Upravnog vijeća: 

 Jasna Ripić                                                Gordan Hanţek, dip.ing.građ. 

   _________________________                             _________________________ 

 

KLASA: 023-01/20-01/4 

UR. BR.: 238/27-98-03/01-20-2 


